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Enkel fråga – Tryggheten för utsatta kvinnor. 
 

Gävle har, precis som de flesta andra kommuner personer som saknar eget 
boende och är hemlösa. Gävle kommun har nu under 2023 ingått ett samarbete 
med RIA hela människan för att det ska finnas ett härbärge, en plats där 
hemlösa kan få en dusch, något att äta samt en sovplats på natten. På 
härbärget ska det finnas möjlighet till stöd och hjälp att förbättra sin livs- och 
boendesituation. Tyvärr är de allra flesta besökare män då kvinnor inte känner 
sig trygga på härbärgen där det är blandat män och kvinnor. Gävle skulle 
behöva ett boende riktat enbart till kvinnor som flera kommuner redan har 
nationellt. 

Vid socialnämndens möte den 13/12 2022 lade jag fram ett initiativärende till 
nämnden om inrättande av Ett kvinnligt härbärge i Gävle. 

Socialnämnden beslutade vid mötet i december 2022 att uppdra till sektorn att 
utreda möjligheterna att inrätta ett kvinnligt härbärge i Gävle utifrån det 
kommande samarbetet och IOP avtal under 2023 och framåt.  

Förslaget till beslut kom till socialnämndens möte den 23/5 om att inte ha ett 
separat kvinnligt härbärge. 

Kvinnor som lever i destruktiva miljöer och förhållanden far väldigt illa och 
befinner sig i farliga situationer. Gävleborg och Gävle sticker ut i landet när det 
gäller våld i nära relationer och utsattheten är stor. Kvinnor i missbruk och 
med psykisk ohälsa väljer att ta sina hemlösa nätter hos olika män för att få tak 
över sitt huvud. De får också betala för sitt boende med vissa gentjänster vilket 
inte alltid är vad kvinnan själv vill. 

Med anledning av ovanstående frågar jag socialnämndens 
ordförande Martina Kynges (KD) följande: 

-  Känner socialnämndens ordförande sig trygg med hur vi behandlar utsatta kvinnor i 
Gävle kommun ? 
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